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Protokół Nr XXIII/06 

------------------------------------------------------------------------------------------------------ 
 

z sesji Rady Miejskiej w Dobrej odbytej 27 marca 2006 r.  
w sali konferencyjnej Domu Kultury w Dobrej. 

  
 Przewodniczył obradom Rady Miejskiej Eugeniusz Żerkowski, który o 
godz. 905 otworzył XXIII sesję Rady Miejskiej w Dobrej stwierdzając, że na stan 
15 radnych Rady Miejskiej w Dobrej w sesji bierze udział 12 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować uchwały. 
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Nieobecni radni: Michał Błazenek, Kazimierz Jasiński, Krzysztof Kucharski.  
 
 Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski poinformował, że w posiedzeniu 
udział biorą zaproszeni goście: p. Andrzej Piątkowski – radny powiatowy, 
kierownicy jednostek, zakładów pracy, przedstawiciele samorządów wiejskich 
oraz Burmistrz Dobrej – p. Marianna Ochocka, Sekretarz Dobrej – p. Bogdan 
Kmieć. 
Listy obecności zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i 3 do protokołu. 
Protokołowała obrady – Barbara Kominiarczyk – inspektor UM w Dobrej. 
 
Do ustalonego porządku obrad nie wniesiono poprawek i przewodniczący Rady 
Miejskiej przedstawił porządek obrad XXIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej 
przekazany wraz z zaproszeniami na sesję. 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Sprawy samorządu. 

7. Sprawozdanie Burmistrza Dobrej z realizacji uchwał i działalności 
międzysesyjnej. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 
Dobra – nr XXIII/185/06 

2) zmiany budżetu na 2006 r. – nr XXIII/186/06 

3) zmiany Statutu Gminy Dobra – nr XXIII/187/06 

4) ustalenia sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów na terenie Gminy Dobra – nr XXIII/188/06 

5) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 r. – nr 
XXIII/189/06 

9. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2004 r.  

10.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

11. Wolne wnioski. 
 

O godz. 915 na obrady Rady przybył radny Michał Błazełek i od tej pory 
obecnych było 13 radnych.  

 
ad: 4.  

Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 
 
  Przewodniczący oznajmił, iż protokół Nr XXII/2005 z poprzedniej sesji 
Rady Miejskiej w Dobrej był wyłożony do wglądu przed posiedzeniem Rady. 
 Stwierdził, że jest napisany zgodnie z przebiegiem sesji i zgłosił wniosek o 
nie odczytywanie protokołu, gdyż jest on do wglądu w biurze Rady, do którego 
jest dostęp w godzinach pracy urzędu. 
Wniosek został przyjęty przez Radę jednogłośnie tj. na 13 radnych obecnych na 
sali podczas głosowania za jego przyjęciem głosowano 13 radnych, nie było 
głosów przeciwnych i wstrzymujących.  
Protokół nr XXII/2005 sesji Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 28.12.2005 r. został 
jednogłośnie przyjęty przez Radę, bez odczytywania. 
 

O godz. 920 na sesję przybył radny Kazimierz Jasiński – obecnych 14 radnych.  
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ad: 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 
 

 Radny Stanisław Zasiadczyk wnioskował o wykonanie wylewki asfaltowej 
na drodze Dobra – Boleszczyn, która corocznie jest remontowana bez większych 
efektów. 
 
 Radny Michał Błazełek oznajmił, że pobocza na drodze powiatowej Dobra 
– Piekary są wyższe niż jezdnia i w czasie deszczu tworzą się kałuże wody. 
Przypomniał, że rok temu zaproponował p. Woźnickiej (kierownik Zarządu Dróg 
Powiatowych) obniżenie w niektórym miejscach poboczy, jednakże wniosek 
pozostał bez odpowiedzi. 
 
 Radny Henryk Gręzicki wnosił o uratowanie drogi od przedszkola (ul. 
Kościuszki) do wsi Chrapczew. Wyjaśnił, że asfaltowa droga jest popękana a 
wpływ wody i jeżdżące tą trasą ciężkie samochody spowodują całkowite 
zniszczenie jezdni. Radny zaproponował zaapelowanie przez p. Burmistrz do 
powiatu o zakaz poruszania się pojazdów powyżej 10 t na tej drodze. 

Następnie radny H. Gręzicki prosił o informację, czy p. Burmistrz 
przeznaczy dla Związku Hodowców Gołębia Pocztowego nowy lokal oraz udzieli 
pomocy w formie dotacji na wyremontowanie lokalu. 

 
Radny Paweł Janicki oznajmił, że zgłaszany wniosek w sprawie dziury na 

ul. Wiatraki, przy wjeździe do ul. Kilińskiego nie została naprawiona. Zauważył, 
że firma, która wykonywała kanalizację prawdopodobnie uszkodziła jezdnię, 
gdyż w miejscu tym stał bardzo ciężki sprzęt. 

 
 

ad:  6. 
Sprawy samorządu. 

 
 Pani Joanna Światłowska (soł. Moczydła) zawiadomiła o konieczności 
naprawy drogi od cmentarza w Dobrej do wsi Boleszczyn. 
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 Pan Józef Klimczak (soł. Rzechta) również poinformował o uszkodzeniach 
drogi wskutek przejazdu ciężkich samochodów, które ze względu na zakaz jazdy 
przez wieś Piekary korzystają z drogi przez Rzechtę. Zakomunikował, że oprócz 
zniszczenia drogi został zarwany przepust. 
 
 Pani Barbara Chorąziak (soł. Chrapczew) zapytała, czy zakłady, których 
pojazdy korzystają z dróg niszcząc je można zmusić do wykonywania napraw na 
drogach lub ich dofinansowanie? Zwróciła uwagę, że uszkodzonymi drogami 
muszą dojeżdżać dzieci do szkoły. 
 
 Pan Eugeniusz Szczepaniak (soł. Mikulice) wnioskował o wyremontowanie 
drogi z Mikulic (z miejsca po byłej spółdzielni) do drogi krajowej. 

 

Pani Jadwiga Józefiak (soł. Skęczniew) przekazała informację o 
uszkodzeniach na drodze we wsi Skęczniew i częściowej wycince krzewów 
rosnących przy drodze. 

 

Pani Alicja Grzelak (soł. Linne) wystąpiła ze sprawą wykonania 
oświetlenia na przystanku leśnym we wsi Linne, ponieważ na przystanek 
wieczorami wracają dzieci ze szkoły. 

 

 Pan Marian Zakolski (soł. Zagaj) zgłosił wniosek o naprawę dziur w 
rekultywowanej drodze od Zagaju do Szyman oraz Chrapczewa. 

 

Pan Jan Bartosik (Komendant ZMG OSP w Dobrej) przedstawił sprawę 
podziału żywności przekazanej przez Koniński Bank Żywności, za którą w 
2005r. obdarowywani  wpłacali 0,50 zł od osoby za otrzymywane artykuły, 
natomiast koszty dowozu były finansowane z budżetu straży. Zaproponował, 
aby w roku bieżącym p. Burmistrz przekazała środki z budżetu gminy. 

 
Innych spraw nie zgłoszono i przewodniczący oznajmił, iż odpowiedzi zostaną 
przedstawione przy omawianiu punktu 10. 
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ad:  7 
Informacja Burmistrza  Dobrej 

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przedstawiła „Sprawozdanie z 

wykonania uchwał Rady Miejskiej w Dobrej i z działalności międzysesyjnej”. 
Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Rada Miejska w Dobrej przedstawione sprawozdanie przyjęła bez uwag. 
 
 
ad: 8. 

Podjęcie uchwał 
 

1) Regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dobra 

 
 Burmistrz Dobrej stwierdziła, że regulamin utrzymania czystości i 
porządku na terenie Gminy Dobra, który radni omawiali na posiedzeniach 
Komisji Rady ustala szczegółowe zasady utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy i Miasta Dobra. Postanowienia Regulaminu są interpretowane i 
stosowane zgodnie z przepisami ustawy z dnia 13 września 1996 r. o 
utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

Poinformowała, że zawarto w nim rozdziały: 

Rozdział 1. Postanowienia ogólne 
Rozdział 2. Wymagania w zakresie utrzymania czystości i porządku na terenach 
nieruchomości i na terenach służących do użytku publicznego. 
Rozdział 3. Rodzaje i pojemności urządzeń przeznaczonych do zbierania 
odpadów komunalnych na terenie nieruchomości i na drogach publicznych oraz 
wymagania dotyczące ich rozmieszczania i utrzymania w odpowiednim stanie 
sanitarnym, porządkowym i technicznym. 
Rozdział 4. Sposób i częstotliwość pozbywania się odpadów komunalnych z 
terenu nieruchomości oraz z terenów przeznaczonych do użytku publicznego. 
Rozdział 5. Postanowienia wynikające ze „Wspólnego Planu Gospodarki 
Odpadami dla Gmin – Członków Związku Komunalnego Gmin „Czyste Miasto, 
Czysta Gmina” 
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Rozdział  6. Wymagania w stosunku do właścicieli nieruchomości w zakresie 
gromadzenia i pozbywania się nieczystości ciekłych. 
Rozdział  7. Obowiązki właścicieli zwierząt domowych. 
Rozdział  8. Zasady utrzymywania zwierząt gospodarskich na terenach 
wyłączonych z produkcji rolniczej. 
Rozdział  9. Wyznaczenie obszarów obowiązkowej deratyzacji i terminów jej 
przeprowadzania. 
Rozdział  10 i 11. Postanowienia przejściowe i końcowe. 
 
 

Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady Michał Błazełek 
przedstawił pozytywną opinię do zaproponowanego projektu uchwały.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski przedstawił uchwałę w sprawie 

regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy stwierdzając, że 
podlega ona ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego 
i wchodzi w życie po upływie 14 dni od dnia ogłoszenia. 
Dodał informację o utracie mocy uchwały Nr V/23/97 Rady Miejskiej w Dobrej 
dnia 16 października 1997 r. w sprawie utrzymania czystości i porządku na 
terenie Gminy Dobra. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
W obecności 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania, Rada 
jednogłośnie podjęła uchwałę, nie było głosów „przeciw” i „wstrzymujących się”.  
 
Uchwała Nr XXIII/185/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.03.2006 r. w 
sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy stanowi 
załącznik nr 6 do protokołu. 
 

 

2) Zmiana budżetu na 2006 r. 

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, że proponowane 

są zmiany zgodnie z załącznikiem nr 7 do protokołu. 
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Przewodniczący wspólnego posiedzenia Komisji Rady Michał Błazełek 
przedstawił pozytywną opinię obu Komisji do zaproponowanych zmian.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie uchwały w 

sprawie zmiany budżetu na 2006 r. 
 
Uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 14 radnych obecnych 
na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 radnych, przeciw – 
brak, głosy wstrzymujące – nie zgłoszono. 
 
Uchwała Nr XXIII/186/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.03.2006 r. w 
sprawie zmiany budżetu na 2006 r. stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

3) Zmiana Statutu Gminy Dobra 
 
Przewodniczący Komisji Statutowej Piotr Bernard Stencel poinformował, 

że zmiany Statutu Gminy Dobra przyjętego Uchwałą Nr IV/25/03 Rady 
Miejskiej w Dobrej z dnia 25 lutego 2003 r. dotyczą: 
 
§ 61, który otrzymuje brzmienie:  

„1. Ilekroć przepisy prawa ustanawiają wymóg działania Rady po 
zaopiniowaniu jej uchwały, w uzgodnieniu lub w porozumieniu z organami 
administracji rządowej lub innymi organami, do zaopiniowania lub uzgodnienia 
przedkładany jest projekt uchwały przygotowany przez Burmistrza. 

2. W przypadku, gdy Rada wprowadzi do zaopiniowanego, uzgodnionego lub 
przygotowanego w porozumieniu projektu uchwały, sporządzonego przez 
Burmistrza zmiany, mające istotne znaczenie dla treści uchwały, projekt 
uchwały ze zmianami Rady podlega ponownemu opiniowaniu, uzgadnianiu lub 
opracowaniu w porozumieniu.. 

3. Postanowienie ust. 2 nie ma zastosowania, gdy z przepisów prawa 
wynika, że przedłożeniu podlega projekt uchwały Rady, sporządzony przez 
Burmistrza”  
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§ 127, który otrzymuje brzmienie: 

W Urzędzie na podstawie mianowania zatrudnia się: 
1) Kierownika USC 
2) kierowników wyodrębnionych referatów, zespołów lub innych komórek 

organizacyjnych 
 
Dodaje się § 77 a i § 77 b w brzmieniu: 

§ 77a 

1. Na wniosek Przewodniczącego Komisji bądź radnego, Komisja może 
postanowić o przerwaniu posiedzenia Komisji i kontynuowaniu obrad w innym 
wyznaczonym terminie na kolejnym posiedzeniu. 

2. O przerwaniu posiedzenia Komisji w trybie przewidzianym w ust. 1 
Komisja może postanowić w szczególności ze względu na niemożliwość 
wyczerpania porządku obrad lub konieczność jego rozszerzenia, potrzebę 
uzyskania dodatkowych materiałów lub inne nieprzewidziane przeszkody, 
uniemożliwiające Komisji właściwe obradowanie lub wypracowanie opinii.  

§ 77b 

1. Przewodniczący Rady zobowiązany jest do przedstawienia na najbliższych 
po otrzymaniu, posiedzeniach Komisji protokół pokontrolny, o którym mowa w 
§ 105. W przypadku otrzymania protokołu w okresie pomiędzy poprzedzającymi 
Sesje posiedzeniami Komisji a Sesją, przedstawienie protokołu następuje na 
Sesji. 

2. Przewodniczący komisji umożliwia Przewodniczącemu Rady realizację 
obowiązku, o którym mowa w ust. 1” 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek, który 

przewodniczył wspólnemu posiedzeniu Komisji Rady poinformował o 
pozytywnym zaopiniowaniu zaproponowanych zmian Statutu.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski odczytał uchwałę w sprawie zmiany 

Statutu Gminy Dobra i zarządził jej przegłosowanie. 
 

 



 9 

W wyniku głosowania uchwała została przyjęta przez Radę jednogłośnie tj. na 
14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 14 
radnych. 
 
Uchwała Nr XXIII/187/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.03.2006 r. w 
sprawie zmiany Statutu Gminy Dobra stanowi załącznik nr 8  do protokołu. 
 
 

4) Ustalenie sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych  

i gimnazjów na terenie Gminy Dobra 

 
Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka poinformowała, że uchwała 

określa sieć i granice obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na 
terenie Gminy Dobra 

1. szkoły podstawowe : 

a) Szkoła Podstawowa im. Henryka Sienkiewicza w Dobrej;  

Długa Wieś 28, 62 – 730 Dobra  
Granice obwodu szkoły obejmują: miasto Dobra oraz wsie: Długa Wieś, 
Czajków, Chrapczew, Linne, Potworów, Ostrówek, Stefanów, Mikulice, 
Rzymsko, Rzymsko BG, Dąbrowa, Żeronice, Ugory, Moczydła.  

b) Szkoła Podstawowa w Piekarach 

Piekary 49, 62 – 730 Dobra 
Granice Obwodu szkoły obejmują następujące wsie: Piekary, 
Januszówka, Józefów, Kaczka, Stawki, Młyny Piekarskie, Łęg Piekarski, 
Rzechta, Wola Piekarska, Zborów, Skęczniew 

c) Szkoła Podstawowa im. Marii Konopnickiej w Dąbrowicy 

Dąbrowica  67, 62 – 730 Dobra 
Granice obwodu szkoły obejmują następujące wsie: Czyste, Dąbrowica, 
Dabrowica – Kolonia, Zagaj, Szymany 

d) Szkoła Podstawowa  w Strachocicach 

Strachocice 57, 62 – 730 Dobra 
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Granice obwodu szkoły obejmują następujące wsie: Strachocice, 
Strachocice – Kolonia, Kościanki, Miłkowice 

2. gimnazja : 

    Gimnazjum w Dobrej 
    Długa Wieś 28 , 62 – 730 Dobra 

Granice obwodu szkoły obejmują: miasto Dobra oraz  wsie: Długa Wieś, 
Czajków, Chrapczew, Linne, Potworów, Ostrówek, Stefanów, Mikulice, 
Rzymsko, Rzymsko BG, Dąbrowa, Żeronice, Ugory, Moczydła, Piekary, 
Januszówka, Józefów, Kaczka, Stawki, Młyny Piekarskie, Łęg Piekarski, 
Rzechta, Wola Piekarska, Zborów, Skęczniew, Czyste, Dąbrowica, 
Dabrowica – Kolonia, Zagaj, Szymany, Strachocice, Strachocice – Kolonia, 
Kościanki, Miłkowice 
 
Radni nie zgłosili uwag i przewodniczący Michał Błazełek przedstawił 

pozytywną opinię do zaproponowanego projektu uchwały podjętą na wspólnym 
posiedzeniu Komisji Rady.  

 
Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zarządził przegłosowanie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia sieci i granic obwodów publicznych szkół 
podstawowych i gimnazjów na terenie Gminy Dobra. 
 
Rezultatem głosowania Rada Miejska w Dobrej podjęła uchwałę jednogłośnie tj. 
na 14 radnych obecnych na sali podczas głosowania za jej przyjęciem głosowało 
14 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie zgłoszono. 
 

Uchwała Nr XXIII/188/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 27.03.2006 r. w 
sprawie ustalenia sieci i granic obwodów publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów na terenie Gminy Dobra stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 
 
O godz. 1005 na XXIII sesję Rady Miejskiej w Dobrej przybył radny Krzysztof 
Kucharski, obecni wszyscy radni – 15. 
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5) Zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 r.  
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedstawił projekt 

planu pracy Komisji na 2006 r.  
 

MARZEC 

Przyjęcie planu pracy na 2006 r. 

Opracowanie rocznego sprawozdania z działalności Komisji Rewizyjnej  
za 2005 r. 

KWIECIEŃ 

Ocena sprawozdania z wykonania budżetu za 2005 r.  

CZERWIEC 

Przygotowanie organizacyjne gminy do zbierania śmieci do zakładu utylizacji w 
Prażuchach Nowych  

Kontrola przez Burmistrza podległych jednostek w świetle ustawy o finansach 
publicznych. 

WRZESIEŃ  

Realizacja Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na terenie Gminy Dobra 

Zarządzanie budynkami komunalnymi i realizacja umów zawartych między 
Zakładem Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Dobrej a wspólnotami 
mieszkaniowymi 

 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński wyjaśnił, że nie 

zaplanowano kontroli w IV kwartale, że względu na wybory i działalność nowej 
Rady. 

 
Przewodniczący Komisji Socjalno – Społecznej Michał Błazełek 

zaprezentował pozytywną opinię do zaproponowanego planu pracy przyjętą 
przez radnych na wspólnym posiedzeniu Komisji Rady.  
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W związku z brakiem zastrzeżeń przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej 

Eugeniusz Żerkowski przeprowadził głosowanie nad projektem uchwały w 
sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2006 r. 
 
Wyniki głosowania: 
 
Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych, 
Głosów przeciwnych – nie było,  
Głosów wstrzymujących się – nie było. 
 
Jednogłośnie podjęta Uchwała Nr XXIII/189/06 Rady Miejskiej w Dobrej z dnia 
27.03.2006 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej na 
2006r. stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 
 
  
 
ad: 9. 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2005 r. 
 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Kazimierz Jasiński przedstawił 
Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej RM w Dobrej z działalności w 2005 r., które 
stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Radni nie zgłosili pytań do sprawozdania. 

 

ad: 10. 

Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka udzielając odpowiedzi zwróciła 
uwagę, że większość zgłoszonych interpelacji dotyczyła remontów dróg. 
Podkreśliła, iż długa i mroźna zima wpłynęła na ich dewastację. Przypomniała 
problemy z zimowym utrzymaniem dróg i ich odśnieżaniem.  
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P. Burmistrz przyznała, że większość dróg w gminie wymaga remontów. 

• Na zapytanie radnego Stanisława Zasiadczyka wyjaśniła, że wykonanie 
dywanika asfaltowego do wsi Dąbrowica nie jest zaplanowane w 2006 r. – w 
miarę możliwości finansowych gminy w przyszłości planowane jest 
wykonanie dywaników asfaltowych w całej gminie, zgodnie z przyjętym 
Wieloletnim Planem Inwestycyjnym. 

• Sprawa obniżenia poboczy przy drodze w Piekarach zostanie skierowana do 
Zarządu Dróg Powiatowych. Burmistrz Dobrej poinformowała, że wszystkie 
wnioski dotyczące dróg powiatowych zostaną przekazane do zarządu, a 
dodatkowe informacje o modernizacji tych dróg przekaże radny powiatowy 
p.Andrzej Piątkowski. 

• W przypadku ograniczenia poruszania się na drodze od przedszkola do 
Chrapczewa wniosek zostanie przekazany specjalnej komisji zajmującej się 
uregulowaniem znaków na drogach. Przyznała, że może być problem z 
ograniczeniem wjazdu pojazdów powyżej 10 t, gdyż w Chrapczewie znajduje 
się zakład pracy (LINDA), który korzysta z samochodów o takim tonażu.  

• W sprawie problemów korzystania z lokalu w strażnicy przez Związek 
Hodowców Gołębi p. Burmistrz stwierdziła, iż od radnego H. Gręzickiego 
uzyskała wiadomość, zaproponowała, aby dodatkowych informacji udzielił 
p.Jan Bartosik – prezes OSP.  

• Na zapytanie radnego P. Janickiego odpowiedziała, że dziura na ul. Wiatraki, 
przy wjeździe do ul. Kilińskiego zostanie w jak najkrótszym czasie 
zlikwidowana. 

P. Burmistrz przekazała również dodatkowe informacje o remontach dróg, 
które powinny być modernizowane i remontowane przez zarządców tych dróg.  

Wyjaśniła, iż gmina nie może zmusić zakład bardzo często korzystający z 
drogi do jej naprawy. 

W przypadku drogi w Mikulicach od byłej spółdzielni powinna zostać 
wytyczona przez geodetę, a obecnie jedynie może zostać naprawiona. 

W sprawie wniosku o wykonanie oświetlenia we wsi Linne konieczne jest 
sprawdzenie, czy jest możliwość jego wykonania a następnie zaplanować środki 
w budżecie na realizację zadania. 

 



 14 

W ramach gwarancji zostanie naprawiona rekultywowana droga we wsi 
Zagaj, która wykonywana była w niekorzystnych warunkach pogodowych – 
susza. 

Droga we wsi Januszówka, zgodnie z przyjętym harmonogramem powinna 
zostać zrealizowana w 2006 r., obecnie zlecono wykonanie dokumentacji, a po 
otrzymaniu środków z Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych nastąpi jej 
modernizacja. 

W odpowiedzi na wniosek p. Jana Bartosika wyjaśniła, że problem 
podziału żywności przekazanej przez Koniński Bank Żywności związany jest 
między innymi o zakwalifikowaniu osób o przyznaniu darowanych artykułów. 
Przypomniała, iż w roku ubiegłym symboliczne wpłaty do Banku wpłacały osoby 
otrzymujące żywność (0,50 zł od osoby). W roku bieżącym p. Burmistrz 
zaproponowała przekazanie kwoty 3.600 zł z budżetu gminy. 

 

Radny Henryk Gręzicki zwrócił uwagę, że p. Burmistrz prosił o 
wyjaśnienie czy posiada środki na wyremontowanie lokalu dla Związku 
Hodowców Gołębia Pocztowego i nie interesują radnego informacje p. Jana 
Bartosika. 

 

 Przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zapytał czy może innych interesują 
wyjaśnienia p. J. Bartosika? 

 

 Burmistrz Dobrej p. Marianna Ochocka przyznała, że na sesji od radnego 
Henryka Gręzickiego uzyskała informację o problemie hodowców, gdyż prezes 
Związku wcześniej nie przekazywał sprawy. 

 

 Radny Henryk Gręzicki oznajmił, że p. Burmistrz jest gospodarzem 
strażnicy, a nie OSP w Dobrej. Wyjaśnił, że Związek Hodowców Gołębi z 
własnych środków wyremontował lokal w strażnicy i OSP nie ma prawa bez 
przyczyny zabronić korzystania z tego lokalu. 
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 P. Burmistrz poinformowała, że wszystkie klatki na gołębie znajdują się w 
lokalu strażnicy wyremontowanego przez hodowców. 
 
 Przewodniczący Rady Miejskiej w Dobrej Eugeniusz Żerkowski 
zaproponował przedstawienie wyjaśnień przez p. Jana Bartosika. 
 
 P. Jan Bartosik – prezes OSP w Dobrej poinformował, że 
niewykorzystywany przez OSP lokal został częściowo wyremontowany przez 
hodowców gołębi, a członkowie koła łowieckiego „Szarak” przekazali stoły i 
ławki do lokalu. Obecnie z propozycją wykorzystania lokalu zgłosił się 
przedsiębiorca, który będzie przekazywał dla straży kwotę 250 zł miesięcznie za 
jego wykorzystanie. P. Bartosik przyznał, że Związek Hodowców Gołębi nie 
przekazywał żadnej kwoty dla OSP. 

 
 Radny Rady Powiatu Tureckiego Andrzej Piątkowski zobowiązał się 
przekazać Radzie Powiatu na sesji w dniu 28 marca 2006 r. wszystkie wnioski 
zgłoszone w dniu dzisiejszym.  
Poinformował, że w harmonogramie realizacji prac w latach 2006 – 2013 na 
terenie gminy Dobra powiat planuje wykonanie dróg: Dobra – Przykona, Dobra 
– Piekary, kolektor deszczowy w Mikulicach oraz wykonanie drogi Zieleń – 
Skęczniew, która będzie służyła do rozwoju turystyki nad zbiornikiem 
Jeziorsko. 
Oznajmił, że na sesji absolutoryjnej Rady Powiatu radni będą podejmować 
uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu w kwocie ok. 6 mln zł, które zostaną 
przeznaczone na poprawę dróg powiatowych. 

P. Andrzej Piątkowski powiedział, że w roku 2006 na pewno zostanie 
wykonana wylewka dywanika asfaltowego na drodze Dobra – Piekary (ok. 2.000 
m) oraz naprawa miejsc najbardziej uszkodzonych, modernizacja drogi Zieleń – 
Skęczniew, ul. Kościuszki i ul. Dekerta.  

Dodatkowo przekazał informację, że drogi wykonane w ramach 
rekultywacji nie powinny być nigdy naprawiane równiarką i należałoby znaleźć 
inny sposób naprawy tych dróg. 

 
Pani Jadwiga Józefiak – sołtys wsi Skęczniew oświadczyła, że uzyskała 

informację o modernizacji drogi Skęczniew – Zieleń w roku 2007, a nie w 2006. 
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Radny Andrzej Piątkowski stwierdził, że jest to możliwe, gdyż plan 

modernizacji dróg dotyczy lat 2007 – 2013. 
 
Pan Jan Bartosik wyjaśnił, że rozdzielenie licznika energii elektrycznej 

OSP i Domu Kultury, o której mówił przewodniczący Komisji Rewizyjnej już 
zostało wykonane. Zwrócił uwagę, że budynek Domu Kultury został 
dobudowany do strażnicy OSP, również nowe garaże dobudowano na 
powiększenie starych garaży i wszystko powinno być wzięte pod uwagę przy 
rozdzielaniu pomieszczeń OSP i MGOK (Miejsko – Gminny Ośrodek Kultury). 

 
ad: 11. 

Wolne wnioski. 
 
Radny Paweł Janicki prosił radnego powiatowego o poparcie wniosków: 

• naprawa chodnika przy ul. Dekerta, 
• naprawa zarwanego nowego chodnika znajdującego się przy byłej 

restauracji, 
• zlikwidowanie rowu przy przedszkolu, a wykonanie zatoczki dla autobusów 

dowożących dzieci do przedszkola – wniosek zgłaszany kilkakrotnie m.in. 
przez radnego Kazimierza Jasińskiego,  

• zatoczka dla autobusów PPKS na drodze powiatowej w Mikulicach i na ul. 
Dekerta. 

 
W związku z tym, że porządek XXIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej został 

wyczerpany o godz. 1045 przewodniczący Eugeniusz Żerkowski zamknął obrady 
XXIII sesji Rady Miejskiej w Dobrej dziękując wszystkim za przybycie i udział w 
obradach. 
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